



## OUR CAPTAIN

### Kai Albrigtsen

**EN** Kai Albrigtsen decided at an early stage that he would like to work at sea as part of his family tradition. Father, grandfather and forefathers were all seafarers. He started his career in Hurtigruten as galley boy in 1980, then as deckhand, AB and in the engine room. He studied and then graduated from maritime school in 1999,

**DE** Kai Albrigtsen entschied sich schon früh, entsprechend der Familientradition zur See zu fahren. Vater, Großvater und Vorväter waren allesamt Seefahrer. Er startete seine Karriere bei Hurtigruten 1980 als Küchenjunge, danach als Deckarbeiter, Matrose und im Maschinenraum. 1999 schloss er sein Studium an der Seefahrtsschule ab.

since then he has served on almost all Hurtigruten ships as an officer and as Captain since 2009 including two Antarctic seasons and taking MS Finnmarken down to Australia. He has a passion for sailing and the sea. His main focus is on safe navigation and environmental friendly

Seitdem diente er auf nahezu allen Hurtigrutenschiffen als Offizier und ab 2009 als Kapitän. In dieser Zeit brachte er u.a. die MS Finnmarken nach Australien und war zwei Saisons in der Antarktis unterwegs. Seefahrt ist seine Leidenschaft. Sein Fokus liegt dabei auf sicherer Navigation und umweltfreundlichem

operation in remote areas. He loves to be part of Hurtigruten Explorer program either at the coast of Norway under the Northern lights or in Antarctica among ice and wildlife. He looks forward to taking you to the most fantastic places on the planet – Welcome onboard.

Operating in unberührten Regionen. Er liebt es, Teil des Hurtigruten Explorer-Programmes zu sein, sowohl unter den Nordlichtern an der Küste Norwegens als auch in der Antarktis inmitten von Eis und Tieren. Er freut sich darauf Sie zu den fantastischsten Plätzen unseres Planeten zu bringen –Willkommen an Bord.